

## 卫理公会以萨迦守望者 09-15/01/2025

### 正月第二个星期的祷告事项

#### 1. 世界

- a. 求主保守农历新年期间众人健康，防止诺如病毒传播。祷告弟兄姐妹注意个人及饮食卫生，彼此照拂。 <https://tinyurl.com/ykfrd9dm>
- b. 西藏日喀则市定日县发生 6.8 级地震：已有 126 人遇难 188 人受伤。求主安慰遇难者家属，医治伤者，赐救援队力量和智慧，带领灾后重建。 <https://tinyurl.com/bcvx3ukh>

#### 2. 国家

- a. 求主赐中五及中六会考生智慧与平安，挪去他们心中的焦虑，坚定信心，深知无论如何神都掌权。
- b. 气象局发出警报，6 州包括砂拉越将连续 3 天降雨。求主保守居民平安，降雨期间行驶小心，保障交通安全，也避免水灾发生。 <https://tinyurl.com/465jdevr>

#### 3. 教会

- a. 求主赐教会执事们属灵生命成长，帮助他们在爱神爱人的生命中坚定信心，成为教会的榜样和祝福。
- b. 求主赐教会弟兄姐妹内心有平安与喜乐，帮助他们在困难中倚靠神，经历神的同在与带领。

#### 4. 家庭

- a. 祷告求主帮助每个家庭重视与神亲近的时刻，建立家庭祭坛，带领全家归主，经历神的恩典与祝福。
- b. 为生病的家人祷告。求主赐家人们同心合一的心，在此时刻互相扶持，在主里安慰与照顾生病的家人。

## The Methodist Issachar Watcher 09-15/01/2025

Prayer items 2nd week of January

### 1. World

- a. Pray that the Lord will protect everyone's health during the Lunar New Year, preventing the spread of Norovirus. Pray for brothers and sisters to pay attention to personal and food hygiene and to care for one another.
- b. A 6.8 magnitude earthquake struck Dingri County in Shigatse, Tibet: 126 people have died, and 188 people are injured. Pray for the Lord to comfort the families of the victims, heal the injured, grant strength and wisdom to the rescue teams, and guide the post-disaster recovery.  
<https://tinyurl.com/upakf9wr>

### 2. Nation

- a. Pray that the Lord will grant wisdom and peace to the Form 5 and Form 6 students sitting for their public exams, removing their anxieties, strengthening their faith, and reminding them that no matter the outcome, God is in control.
- b. The meteorological department has issued a warning for three days of continuous rain in six states, including Sarawak. Pray that the Lord will protect the residents' safety, help them drive carefully during the rain, ensure traffic safety, and prevent flooding.

### 3. Church

- a. Pray that the Lord will help the church leaders grow spiritually, strengthen their faith in loving God and others, and become role models and blessings to the church.
- b. Pray that the Lord will grant peace and joy to the church brothers and sisters, helping them rely on God in difficult times, experiencing His presence and guidance.

### 4. Family

- a. Pray that the Lord will help each family prioritize moments to draw near to God, establish family altars, lead their families to follow the Lord, and experience His grace and blessings.
- b. Pray for the sick family members. Ask the Lord to unite the family with one heart, supporting each other during this time, comforting and caring for the sick in the Lord.

## **Pengawal Isakhar Methodist 09-15/01/2025**

Doa minggu kedua Januari

### **1. Dunia**

- a. Doakan agar Tuhan menjaga kesihatan semua orang semasa Tahun Baru Cina, mencegah penyebaran virus Norovirus. Doakan agar saudara-saudari dalam Kristus menjaga kebersihan diri, makanan, serta saling menjaga.
- b. Gempa bumi dengan magnitud 6.8 berlaku di Daerah Dingri, Bandar Shigatse, Tibet: 126 orang terkorban, 188 orang cedera. Doakan agar Tuhan menghiburkan keluarga mangsa, menyembuhkan yang cedera, memberi kekuatan dan hikmat kepada pasukan penyelamat, serta memimpin pemulihan selepas bencana.

### **2. Negara**

- a. Doakan agar Tuhan memberi hikmat dan kedamaian kepada pelajar Tingkatan 5 dan 6 yang menduduki peperiksaan awam, menghilangkan kegelisahan mereka, mengukuhkan iman mereka, dan mengingatkan mereka bahawa Tuhan mengawal segala-galanya.
- b. Jabatan Meteorologi telah mengeluarkan amaran hujan berterusan selama tiga hari di enam negeri, termasuk Sarawak. Doakan agar Tuhan menjaga keselamatan penduduk, membantu mereka memandu dengan berhati-hati semasa hujan, memastikan keselamatan lalu lintas, dan mengelakkan banjir.

### **3. Gereja**

- a. Doakan agar Tuhan memberi pertumbuhan kehidupan rohani kepada para pelayan gereja, membantu mereka mengukuhkan iman mereka dalam mengasihi Tuhan dan sesama, serta menjadi teladan dan berkat kepada gereja.
- b. Doakan agar Tuhan memberi kedamaian dan kegembiraan kepada saudara-saudari gereja, membantu mereka bergantung kepada Tuhan dalam masa kesulitan, dan mengalami hadirat dan bimbingan Tuhan.

### **4. Keluarga**

- a. Doakan agar Tuhan membantu setiap keluarga untuk memberi perhatian kepada saat-saat dekat dengan Tuhan, membina mezbah keluarga, memimpin seluruh keluarga untuk mengikuti Tuhan, dan mengalami anugerah dan berkat Tuhan.
- b. Doakan untuk ahli keluarga yang sakit. Doakan agar Tuhan memberi hati yang bersatu kepada keluarga, saling menyokong di waktu ini, serta memberi penghiburan dan penjagaan dalam Tuhan kepada ahli keluarga yang sakit.